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 Mestni svet
   
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj 
 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106
 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si

Številka:   900-17/2024-14-401102
Datum:     18. 12. 2024

Z A P I S N I K

18. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 18. 12. 2024 ob 16.00 v sejni sobi 16 
stavbe Mestne občine Kranj. 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec.

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 
Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, Nika Dolinar Divjak, mag. Maj Fritz, Gordana 
Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša Majcen, Sonja Mašić,  
Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, Nada 
Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, Boris Vehovec, mag. Igor Velov, Mitar Vujinović in Manja 
Zorko.

Opravičeno odsotni: Sandra Gazinkovski in dr. Andreja Valič Zver.

Na seji so bili navzoči še:  Bojan Veselinović – direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance 
in splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Andraž Jakelj – vodja Urada 
za družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, Gašper Kleč - vodja Urada za gospodarstvo 
in gospodarske javne službe, Brane Šimenc – vodja Urada za projekte, Tomaž Lanišek - vodja Urada za razvoj in 
pametno skupnost,  Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno 
zaščito ter reševanje.

Na seji je bil prisoten novinar Simon Šubic – Gorenjski glas. 

Predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 24 svetnic in svetnikov ter, da je s tem mestni 
svet sklepčen. 

Prisotne je obvestil, da se bodo v skladu s sprejetim sklepom, seje mestnega sveta zvočno-slikovno posnete. 
Navzoče je opozoril na odgovornost, da v svojih predstavitvah, razpravah in pojasnilih ne navajajo varovanih 
osebnih podatkov. 

Župan Matjaž Rakovec je podal Poročilo o projektih in investicijah v obdobju od 27. novembra do 18. decembra. 

Na mizo je bilo posredovano gradivo: poročilo o izvršitvi sklepov 17. seje MS, seznam sklepov komisij za to sejo z 
vsemi pripombami, dopolnjen osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju, vzdrževanju 
javne razsvetljave ter svetlobne prometne signalizacije na območju Mestne občine Kranj. Sosvet za krajevne 
skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 17. seji dne 16. 12. 2024 in ni imel pripomb nanj.

Mestni svet je obvestil, da bom v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, 
predlagal sprejem treh odlokov: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju, vzdrževanju javne 
razsvetljave ter svetlobne prometne signalizacije na območju Mestne občine Kranj, Odlok o območjih obveznega 
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soglasja za spreminjanje meje parcele na območju Mestne občine Kranj, Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o priznanjih Mestne občine Kranj, po skrajšanem postopku.

Posredovane ni bilo nobene kadrovske zadeve, zato je predsedujoči, župan Matjaž Rakovec umaknil 2. točko: 
Kadrovske zadeve. Ostale točke se ustrezno preštevilčijo.

Razprave na dnevni red ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 17. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov
2. Premoženjske zadeve
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju, vzdrževanju javne razsvetljave ter svetlobne 

prometne signalizacije na območju Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek
4. Odlok o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na območju Mestne občine Kranj – 

osnutek – predlog za skrajšani postopek
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za 

skrajšani postopek
6. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 17. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 
SKLEPOV 

Poročilo o izvršitvi sklepov 17. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj je podal Bojan Veselinović, direktor 
Mestne uprave Mestne občine Kranj.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Potrdi se zapisnik 17. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 27. 11. 2024 ter poročilo o izvršitvi sklepov.

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA).

2. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

A. NAČRT PRIDOBIVANJA NEPREMIČINEGA PREMOŽENJA MESTNE OBČINE KRANJ
ZA LETO 2024 - dopolnitev

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija se je seznanila s sklepom pri točki Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2024 
– dopolnitev in se z njim tudi strinja.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami.
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Po krajši razpravi svetnika Tomaža Ogrisa je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2024.

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA).

B. NAČRT RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KRANJ
ZA LETO 2024 - dopolnitev

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:
Komisija se je seznanila s sklepom pri točki Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem MO Kranj za leto 
2024 – dopolnitev in se z njim tudi strinja.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami.

Po krajši razpravi svetnice Saše Kristan je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024.

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA).

3. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O UREJANJU, VZDRŽEVANJU JAVNE RAZSVETLJAVE TER 
SVETLOBNE PROMETNE SIGNALIZACIJE NA OBMOČJU MESTNE OBČINE KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA 
SKRAJŠANI POSTOPEK

Uvodno poročilo je podal Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet. Dodal je, da so na 
pripombe Statutarno pravne komisije pripravili dopolnjen osnutek odloka, ki je bil svetnikom dan na mizo.

Stališča komisij:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja; 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju, vzdrževanju javne 
razsvetljave ter svetlobne signalizacije na območju Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani 
postopek. 

Statutarno pravna komisija je soglasno sprejela naslednje PRIPOMBE:
- v 3. členu odloka o spremembah in dopolnitvah se v prvem odstavku (12. člen odloka) črta beseda 

»lahko« in za besedo »koncesionar« doda beseda »bodisi«, ter za besedo »ali« doda beseda »bodisi«,
- v 6. členu odloka o spremembah in dopolnitvah (27. člen odloka) naj se poenoti uvodni stavek 1. 

odstavka z naslovom, ki določa kaznovanje različnih subjektov,
- v 8. členu odloka o spremembah in dopolnitvah (32. člen odloka) naj se v prvem odstavku beseda »in« 

nadomesti z besedo »ter« in v drugem odstavku črta beseda »jasno«,
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- v 9. členu odloka o spremembah in dopolnitvah (33. člen odloka) naj se v prvem odstavku besedna zveza 
»bo s sklenitvijo« nadomesti z besedno zvezo »s sklenitvijo« in na koncu doda besedilo »izključno 
pravico in dolžnost, ter v nadaljevanju v 1. in 2. točki ustrezno črta besedilo »izključno pravico in 
dolžnost« oziroma v 3. točki črta beseda »dolžnost«,

- v 9. členu odloka o spremembah in dopolnitvah (33. člen odloka) naj se v drugem odstavku beseda 
»sankcioniranje« nadomesti z besedo »kaznovanje«,

- v 10. členu odloka o spremembah in dopolnitvah (33.a člen odloka) naj se beseda »zlasti« premakne za 
besedo »pravico« in »dolžnost«,

- v 11. členu odloka o spremembah in dopolnitvah (34. člen odloka) naj se v 2. točki beseda »koncesionar« 
zamenja z besedo »koncendent«,

- v 12. členu odloka o spremembah in dopolnitvah (39. člen odloka) naj se za besedo »odstopom« doda 
besedilo »s strani koncendenta ali koncesionarja«,

- v 15. členu odloka o spremembah in dopolnitvah (42. člen odloka) naj se v drugem odstavku črta 
besedilo »najmanj tri« in se nadomesti z besedo » štiri«, v 3. odstavku pa se črta beseda 
»nadomestnega« in nadomesti z besedo »novega«,

- v 17. členu odloka o spremembah in dopolnitvah (44.a člen odloka) naj se v drugem odstavku beseda 
»pri« nadomesti z besedo »zaradi«, ter se v 3. točki besedilo »zaradi spremembe« nadomesti z besedo 
»spremenilo« in 4. točki nadomesti besedilo »zaradi spremembe« z besedo »spremenjen«.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju, vzdrževanju javne 
razsvetljave ter svetlobne prometne signalizacije na območju Mestne občine Kranj - osnutek - predlog za 
skrajšani postopek, s pripombo zakaj se predlaga sprejem po skrajšanem postopku.

V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Tomaž Ogris, Rok Igličar, Saša Kristan in Vlasta Sagadin.

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje

SKLEPE:

1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju, vzdrževanju javne razsvetljave 
ter svetlobne prometne signalizacije na območju Mestne občine Kranj. 

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA).

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju, vzdrževanju javne razsvetljave ter svetlobne prometne 
signalizacije na območju Mestne občine Kranj se sprejme po skrajšanem postopku. 
3. Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju, vzdrževanju javne razsvetljave 
ter svetlobne prometne signalizacije na območju Mestne občine Kranj. 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 29 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

4. ODLOK O OBMOČJIH OBVEZNEGA SOGLASJA ZA SPREMINJANJE MEJE PARCELE NA OBMOČJU MESTNE 
OBČINE KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK

Uvodno poročilo je podala Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora.

Stališča komisij:
Statutarno pravna komisija:
Komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.  

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:



5

Komisija se je seznanila z Odlokom o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na območju 
Mestne občine Kranj - osnutek - predlog za skrajšani postopek .

Po razpravi, v kateri so sodelovali: Bojan Homan, Nika Rovšek, mag. Igor Velov in mag. Maj Fritz, je predsedujoči, 
župan Matjaž Rakovec na podlagi 88. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Kranj obravnava te točke 
preloži na eno prihodnjih sej. 

5. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRIZNANJIH MESTNE OBČINE KRANJ – OSNUTEK – 
PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK

Uvodno poročilo je podala Katja Štruc, vodja Kabineta župana.

Stališče komisije: 
Statutarno pravna komisija je podala naslednjo PRIPOMBO:

- V 4. členu se črta beseda »nesebično«,  

V razpravi so sodelovali: Bojan Homan, Ana Pavlovski, mag. Igor Velov, Sonja Mašić in Katja Štruc.

Po končani razpravi je predsedujoči, župan Matjaž Rakovec umaknil predlog za skrajšani postopek in dal na 
glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Mestne občine Kranj.   

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA).

6. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA

1. Saša Kristan – postavila vprašanje pri obravnavi točke 3. Odlok o spremembah in dopolnitvah odlokov o 
urejanju vzdrževanja javne razsvetljave ter svetlobne prometne signalizacije na območju Mestne občine Kranj:
- Zanima jo, iz katerega računa oziroma, kdo plačuje porabo električne energije za javno razsvetljavo, iz katerega 
fonda gre in kakšni so bili stroški te električne energije in kakšni so po novem, po zvišanju cen električne energije 
oziroma omrežnine? Koliko so višji? Prosi za pisni odgovor.

2. Mag. Maj Fritz: 
- v zvezi s financiranje gasilske nadstrešnice je vprašal, kateri ministri so bili kontaktirani, kaj je dogovorjeno, iz 
katerega fonda naj bi se plačevalo, ali so bila ponujena evropska sredstva in ali so Evropska sredstva tukaj sploh 
dopustna. Prosi za pisni odgovor.  

3. Rok Igličar: 
- Prosi za pisni odgovor oziroma razpored Komunale Kranj za leto 2025, kako je predvideno čiščenje, pometanje 
Mandeljčeve poti. 
- Dal je pobudo za odprtje novega NRP v proračunu za leto 2026 – za infrastrukturno prenovo Mandeljčeve poti. 
Občinska uprava je seznanjena s poraznim stanjem kanalizacije, vodovoda in elektro vodov, ki so še vedno 
napeljani po zraku. 
- Opazil je vandalizem na prometnih znakih: prvi je, ko se iz Vidmarjeve ulice zavije na cesto Kokrškega odreda, 
drugi znak je, ko se iz te vzporedne ulice Vidmarjevi, se pravi iz bazena zavije na Cesto Kokrškega odreda in 
najmanj tretji je, ko se z Ulice 31. divizije naravnost zavije na Kopališko ulico ali pa levo in desno na Cesto 
Kokrškega odreda. Prosil je, da se te tri znake zamenjajo. 

4. Nada Bogataj Kržan: 
- vprašala je, ali je občina poskrbela za družino, ki je izgubila dom v požaru na Sv. Joštu. 
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Vid Krčmar, vodja Oddelka za splošne zadeve ter civilno zaščito in reševanje, je bil danes na mestu dogodka, prišlo 
je do požara, hiša je pogorela do temeljev. Gre za mlado družino z dvema majhnima otrokoma. Ponudili so jim 
začasno bivališče, ki so ga odklonili, ker ga imajo. Občina jim je ponudila obleko, hrano, topli obrok pa tisto, kar 
je v občinski pristojnosti, se pravi odvoz smeti. Rušenja občina ne more ponuditi, ker je stavba pod ZVKDjem, 
tako da zna biti težava, ampak to bodo z lastnikom in bodo pomagali, če bodo lahko. 

5. Sonja Mašić: 
- Opozorila je, da je ograja, ki se nahaja iz prehoda iz starih Huj, kjer se gre na lepo sprehajališče ob Kokri, v smeri 
proti Klancu, podrta. Kamnito ograjo malo nižje dol so že popravljali par let nazaj. Vprašala je, zakaj se to ne 
ohrani in kdo je to dovolil, samo zato ker ni številke stavbe ali karkoli. Ograjo bi bilo potrebno popraviti in urediti 
zaradi samega izgleda in nevarnosti nadaljnje rušitve. 
- Pri dnevnem centru za starejše v Ulici Gorenjskega odreda je potrebno urediti dovozno pot za uporabnike 
dnevnega centra, postaviti količek in urediti prometni znak za dovoljeno začasno ustavljanje vozila, ki pripelje 
starejše osebe v dnevni center. V kolikor bi se to pravilo kršilo (parkiranje avtomobilov bližnjih stanovalcev), naj 
se to ustrezno kaznuje. 
- Na Cesti talcev je javna razsvetljava zelo slaba, tudi pri prehodih za pešce. Predlagala je, da se pri svetilkah javne 
razsvetljave poreže veje drevja, ki zastirajo svetlobo in očisti stekla svetilka. Ustrezno naj se tudi osvetli dele 
ceste, kjer so prehodi za pešce. 

6. Zoran Stevanović: 
- Dve seji nazaj je naznanil težavo na križišču med Delavsko in pa Bičkovo cesto v Stražišču. Povedal je, da talne 
označbe niso dovolj, da bi preprečevale neke neljube dogodke. Dobil je odgovor, da bodo popravili talne označbe, 
kar je v resnici paradoks. Kmalu zatem se je tam zgodila prometna nesreča tretje kategorije, ki je ne bi pričakovali 
na odseku, kjer je omejitev 40 na uro. V križišču Delavske in Bičkove je treba ukrepati. 
Prosil je pristojne, da ukrepajo preden kdo izgubi glavo, ker na koncu se bo spet prelagala odgovornost.  

7. Bojan Homan: 
- Apeliral je na navzoče, da občina nameni denarno pomoč za družino, ki je požar na Sv. Joštu uničil hišo. Lahko 
se uporabi županova rezerva, lahko jim s sklepom sveta ponudijo oprostitev plačila vrtca, v kolikor imajo otroke 
v vrtcu, tudi sredstva dobrodelne akcije »v Kranju dobro v srcu mislimo« se lahko namenijo za tovrstno pomoč. 

8. Mag. Igor Velov: 
- Na začetku seje so si ogledali filmček, ki se je začel na mostu, ki je trden kot skala, kamen, kost. Kamera je zelo 
previdno tisto ograjo snemala ravno do tam, kjer je nova in lepa ograja. Res je lep most, s čudovito ograjo, ampak 
iz smeri železniške postaje na desni ograja skazi pogled in ni vredna takega stanja. Predlagal je, da se ograja vsaj 
prebarva v antracit temni barvi ali pa zamenja, da bo enaka kot v nadaljevanju. 

9. Saša Kristan: 
- Pridružila se je pobudi svetnika Bojana Homana, da se družini res pomaga takoj in to finančno.
- Pohvalila je župana za drsališče na Slovenskem trgu in za streho nad drsališčem. 

10. Rok Igličar: 
- Podpira idejo pomoči mladi družini, ki je utrpela tragedijo. Opozoril pa je, da je vendarle treba sprejeti neka 
merila, kdaj se pomaga in kdaj ne, ker takih primerov je verjetno kar nekaj, da hiša pogori kakšnim starejšim 
občanom, upokojencem, mladi družini in da ne bi potem to bilo popolnoma arbitrarno 

Seja je bila zaključena ob 17.25. 

Zapisala
Milena Bohinc

Matjaž Rakovec
Župan
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